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Protokół nr XIV/25 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  
w dniu 28 maja 2025 roku o godz. 17:00  

 

W sesji uczestniczyli: 

• Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Andrzejewski Maciej 

Broniarz Alina 

Gackowska Katarzyna 

Jasińska Marlena 

Kąpielski Maciej 

Kubis Jan 

Kuczyńska Daria 

Panasewicz Anna 

Rado Jarosław 

Sikora Tomasz 

Szczepaniak Ewa 

Triebs Marcin 

Weber Norbert 

Zając Jan 

•  Zaproszeni goście  

• Starosta Rawicki Adam Sperzyński 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Dot. pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcie sesji dokonał Pan Przewodniczący Marcin Triebs o godzinie 17:02. Po przywitaniu 
wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 14 
radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 
decyzje. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  
i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 
Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 

Dot. pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Marcin Triebs poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa o 
wprowadzenie do porządku obrad uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości dz. ew. nr 295/23 ob. 
Gołaszyn,   
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2) sprostowania błędu rachunkowego w Uchwale Nr XIII/86/25 Rady Miejskiej 
w Bojanowie z dnia 29 kwietnia 2025 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2025 rok,  

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2025-2032, 
4) zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok.   

 
Powyższy wniosek stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przystąpiono do głosowania. Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do 
porządku obrad wnioskowanych uchwał głosowało 14 radnych „za”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 14 
Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 
Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 
Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 1 
Bartkowiak Jarosław 
 
Więcej zmian nie wniesiono porządek obrad przedstawia się następująco:  
 
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie.  
3. Przyjęcie protokołu nr XIII/25 z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2025 roku.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo. 
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo 
8. Informacja o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku 

letniego dzieci i młodzieży. 
9. Informacja o realizacji pożytku publicznego. 
10. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości dz. ew. nr 295/23 ob. 
Gołaszyn,   

b) sprostowania błędu rachunkowego w Uchwale Nr XIII/86/25 Rady Miejskiej 
w Bojanowie z dnia 29 kwietnia 2025 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2025 rok,  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2025-2032, 
d) zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok.   

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
13. Wolne wnioski i informacje. 
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14. Zakończenie. 
 
Do obrad dołączył Pan radny powiatowy Maciej Jagodziński.  
 
Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu nr XIII/25 z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2025 
roku. 
 
W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2025 roku nie 
wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 
powyższego dokumentu.  
Za propozycją Pana Marcina Triebsa głosowało- 14 głosów „za” 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 14 
Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 
Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 
Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  
 
NIEOBECNI: 1 
Bartkowiak Jarosław 
 
Do pkt. 4. Informacja przewodniczącego Rady o jego działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Do pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
 
Pani Paulina Wolsztyniak przedstawiła zebranym informacje o wydarzeniach, które miały 
miejsce w okresie międzysesyjnym oraz o wydanych zarządzeniach. Pisemna informacja 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Do pkt. 6 Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.  
 
O zabranie głosu został poproszony Pan Komendant Powiatowy Policji Mikołaj Banaszyk. 
Pan Komendant przestawił po krótce swoją osobę. W kolejnej części rozmowy przedstawił 
charakterystykę stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w rejonie działania rewiru 
dzielnicowych nr II w Bojanowie.  
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 5. 
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Do pkt. 7 Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.  
 
O zabranie głosu został poproszony Pan Krzysztof Skrzypczak Zastępca Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu, przedstawiając ilość interwencji na 
terenie gminy Bojanowo  
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 6. 
 
Pan Rafał Sołtysiak przedstawił informację podczas Komisji Stałych Rady. Pan inspektor dodał, 
że jeżeli chodzi o ochronę przeciwpożarową bazujemy nadal na 13 jednostkach. W dalszej 
części odniósł się do dużego wzrostu Ochotniczych Straży Pożarnych.  
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 7. 
 
Do pkt. 8. Informacja o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji 
wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży. 
 
Pan Przewodniczący poinformował, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych 
Rady.  
 
Pani Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej dodała, że tak jak wzorem lat ubiegłych biblioteka 
będzie organizować zajęcia dla dzieci w miesiącu lipcu i sierpniu na które serdecznie zaprasza. 
Informacja pojawiać się będą na Facebooku oraz stronie internetowej biblioteki.  
 
Pani Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji, również zaprosiła 
wszystkie dzieci i młodzież z terenu naszej gminy do uczestnictwa w akcji Lato w Bojanowie.  
 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Informacje stanowią załącznik nr 8,9,10,11,12. 
 
Do pkt. 9 Informacja o realizacji pożytku publicznego.  
 
O zabranie głosu została poproszona Pani Justyna Walenczak, która poinformowała, że temat 
został omówiony podczas Komisji Stałych Rady. Sprawozdanie Burmistrza Bojanowa z 
realizacji programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego w 2024 roku zostało opublikowane na 
stronie internetowej urzędu, biuletynie informacji publicznej gminy oraz wywieszone na 
tablicy ogłoszeń urzędu.  
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Pytań nie zgłoszono.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 13. 
 
 
Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości dz. ew. nr 295/23 ob. 
Gołaszyn, 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Ewelina Zmuda. 
 
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 14 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 14 
Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 
Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 
Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  
 
NIEOBECNY:1 
Bartkowiak Jarosław. 
 
Uchwała Nr XIV/87/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2025 rok w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości dz. ew. nr 295/23 ob. Gołaszyn 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:  
b) sprostowania błędu rachunkowego w Uchwale Nr XIII/86/25 Rady Miejskiej 

w Bojanowie z dnia 29 kwietnia 2025 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2025 rok 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Patrycja Kubiak. 
  
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 14 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA: 14 
Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 
Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 
Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  
 
NIEOBECNY:1 
Bartkowiak Jarosław. 
 
Uchwała Nr XIV/88/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2025 rok sprostowania 
błędu rachunkowego w Uchwale Nr XIII/86/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
29 kwietnia 2025 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu. 
 
Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata  2025 -   
2032, 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Patrycja Kubiak. 
 
Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 14 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 14 
Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 
Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 
Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  
 
NIEOBECNY:1 
Bartkowiak Jarosław. 
 
Uchwała Nr XIV/89/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2025 rok w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata  2025 - 2032 stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok,  
 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Patrycja Kubiak. 
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Pytań do projektu uchwały nie było.  
 
Przystąpiono do głosowania. Uchwała został podjęta 14 głosami „za”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA: 14 
Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 
Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 
Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  
 
NIEOBECNY:1 
Bartkowiak Jarosław. 
Uchwała Nr XIV/90/25 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 maja 2025 rok w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Do pkt. 11. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  
 
Do pkt. 12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
 
Do pkt. 13.  Wolne wnioski i informacje.  
 
Głos zabrała Pani Ewa Szczepaniak informując, że zarządzeniem Starosty Rawickiego z dnia 12 
maja b.r. została powołania Społeczna Powiatowa Rada ds. osób niepełnosprawnych 
działająca przy Staroście Rawickim. W skład rady wchodzą dwie przedstawicielki z gminy 
Bojanowo. Jest to Pani Agnieszka Sikora, która została przewodniczącą rady oraz Pani Anna 
Karpińska, która została sekretarzem rady. Kadencja potrwa do 2029 roku.  
Pan radny Jarosław Rado skierował prośbę do Pana Starosty prosząc o interwencję w sprawie 
skoszenia trawy na poboczu drogi pomiędzy Zaborowicami, a Czechnowem. Pan radny 
poinformował, że ten odcinek drogi zostaje zawsze pomijany.  
Głos zabrała Pan Starosta Adam Sperzyński, informując, że przekaże informacje dla Pana 
Kierownika.  Pan starosta odniósł się również do nieobecności na poprzedniej sesji 
przedstawiciela Powiatowego Dróg z informacją o stanie dróg powiatowych na terenie Gminy 
Bojanowo. Niestety przez małe zamieszanie nie mógł on uczestniczyć. Jednak jeżeli radni 
wykazują nadal chęć spotkania prosi o informację.   
Pan Adam Sperzyński odniósł się do wypowiedzi radnego Ireneusza Młynka, że gmina 
Bojanowo zostaje pomijane w kwestii inwestycji drogowych. W dalszej wypowiedzi Pan 
Starosta przekazał informację na temat inwestycji realizowanych na terenie gminy Bojanowo, 
m.in. zakupu dla Zespołu Szkół Przyrodniczo-Technicznych. Pan Adam Sperzyński przekazał 
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informację dotyczącą wpisania do Krajowego Rejestru Sądowego Powiatowej Spółdzielni 
Energetycznej, ta spółdzielnia będzie działać na terenie gminy Bojanowo, Rawicz i Pakosław.  
Na koniec wypowiedzi Pan Starosta odniósł się również do ulokowania na terenie gminy 
Bojanowo Zespołu Ratownictwa Medycznego oraz  uzgodnień w tym temacie.  
Pan radny Jan Kubis nawiązał do stanu dróg na terenie gminy. Pan Starosta odpowiedział na 
zarzut radnego Kubisa.  
Pani radna Marlena Jasińska podziękowała jako pracownik szpitala w Rawiczu za wykonany  
remont.  
Na koniec pani radna Ewa Szczepaniak w imieniu Sołectwa Kawcze dziękuje za realizację 
utwardzenia pobocza wzdłuż drogi powiatowej.  
 
 
Do pkt. 14 Zakończenie 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady o godzinie 
18:47.  
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący 
 
 
Rita Janowicz        Marcin Triebs 
 
 

 

 

 


